



2C1807073 2C



第 1807073 号

# 商标注册证

Warrior

## 核定使用商品(第12类)

车辆轮胎；车辆实心轮胎；充气外胎（轮胎）；翻新轮胎用胎面；汽车轮胎；汽车内胎；自行车、三轮车车胎；自行车、三轮车内胎；（商品截止）

注册人 上海轮胎橡胶(集团)股份有限公司

注册地址 上海市四川中路 63 号

注册有效期限 自公元 2002 年 07 月 14 日至 2012 年 07 月 13 日止

局长签发

安青虎



**Reg. No. 1807073**



**TRADE MARK**  
**REGISTRATION CERTIFICATE**

**Warrior**

**APPROVED GOODS OF USE:** (CLASS: 12)

Vehicle tires; Solid tires for vehicle wheels; Casings for pneumatic tires; Treads for retreading tires; Automobile tires; Inner tubes for automobile tires; Bicycle and tricycle tires; Inner tubes for bicycle and tricycle tires; end.

**NAME OF REGISTRANT:** Shanghai Tire Rubber (Group) Co., Ltd

**ADDRESS OF REGISTRANT:** No. 63, Middle Sichuan Road, Shanghai, China

**VALIDITY OF TERM:** from 2002-07-14 to 2012-07-13

SEAL OF TRADEMARK OFFICE  
STATE ADMINISTRATION FOR INDUSTRY AND COMMERCE  
THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

**Issued by Director:** An Qinghu



# 核准续展注册证明

兹核准第 1807073 号商标续展注册，续展注册有效期自 2012 年 7 月 14 日至 2022 年 7 月 13 日。



注：本证明应与《商标注册证》一并使用。

## **The Certificate of Approval of Renewal Registration**

This is to certify that the renewal registration of trademark 1807073 is approved.  
The validity of renewal registration is from July 14, 2012 to July 13, 2022.

SEAL: TRADEMARK OFFICE  
STATE ADMINISTRATION FOR INDUSTRY AND COMMERCE  
THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA.  
February 16, 2012

Note: This certificate shall be used together with <<Trademark Registration Certificate>>



\*TMZR2016000049984ZRHZ01\*

## 商标转让证明

兹核准第 1807073 号商标转让注册。

受让人名称 双钱轮胎有限公司

地址 上海市闵行区剑川路2613号



注：转让注册商标的，本证明与《商标注册证》一并使用。受让人自标注之日起享有商标专用权。受让人为多个的，第一人为代表人。

**CERTIFICATE FOR APPROVAL**  
**ON ASSIGNMENT OF REGISTERED TRADEMARK**

This is hereby certified that application for assignment of trademark registration No. 1807073 has been approved.

The name of assignee is **DOUBLE COIN TYRE CO., LTD**

The address of the assignee is **No. 2613, Jianchuan Road, Minhang District, Shanghai, China.**

Stamp: Trademark Office  
Administration for Industry and Commerce  
of People's Republic of China

January 6, 2017

Remark: This certificate shall be used together with the certificate of trademark. The date indicated on this certificate is the effective date. The first assignee is the representative, if there are more than one assignee after assignment.



\*TMBG20170000294490BGZM01\*

## 注册商标变更证明

兹核准第 1807073 号商标注册人名义变更。

变更后注册人名义 双钱轮胎集团有限公司



注：本证明与《商标注册证》一并使用。变更后注册人为多个的，第一人为代表人。

## **CERTIFICATE OF CHANGE OF REGISTERED TRADEMARK**

This is hereby certified that the name of the registrant of trademark No.1807073 is approved to change.

Name of registrant after change: DOUBLE COIN TYRE GROUP LTD.

Seal: Trademark Office

Administration for Industry and Commerce

the People's Republic of China.

February 9, 2018

Remarks: This certificate shall be used together with the certificate of trademark registration. The first registrant is the representative, if there are more than one registrant after change of name.